



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

17 MARCH 2025

To: All Members

ENGINE OIL CERTIFICATION AND MARKING

Please be informed that the Minister of Domestic Trade and Cost of Living has issued the Trade Descriptions (Certification and Marking of Engine Oil for Motor Vehicle) Order 2024 that will come into effect on 7 April 2025. Among the highlights of the new regulation are

1. Suppliers of engine oil for motor vehicles must apply to SIRIM QAS International Sdn Bhd to obtain certification and conformity label for the engine oil.
2. The engine oil for motor vehicle shall be marked with conformity label issued by SIRIM QAS International Sdn Bhd.
3. Failing to comply with the new regulation face penalty of up to RM200,000 (for company) or RM100,000 and 3 years of imprisonment (for individuals).

The new regulation may have significant implications for businesses in our industry, and we understand that many members have concerns regarding compliance, operational adjustments, and the potential impact on business.

Please be assured that EMPTA is actively working on this issue. We recognize the need for greater clarity and practical solutions, and we are in the process of arranging a dialogue with Ministry of Domestic Trade and Cost of Living (KPDN). This session will allow us to present industry concerns, seek further explanations, and advocate for fair and workable implementation measures that do not unduly burden businesses.

EMPTA committee will keep members updated on the outcome of our engagement with KPDN.

Yours faithfully,

Kau Peng Yap, Chairman
Kenneth Cheng Yew Kheong, Secretary General



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

2025 年 3 月 17 日

致：全体会员

机油认证与标识标记

谨此告知，国内贸易及生活成本部长（KPDN）已发布《2024 年贸易描述（机油认证与标识）指令》，该法规将于 2025 年 4 月 7 日生效。新法规的主要内容如下：

1. 机油供应者必须向 SIRIM QAS International Sdn Bhd 申请认证，以获取有关机油的认证及符合规格的标签。
2. 机油必须贴有由 SIRIM QAS International Sdn Bhd 发出的符合规格标签。
3. 未能遵守新法规者将面临处罚，公司最高可被罚款 RM200,000，个人则可能面临最高 RM100,000 罚款及 3 年监禁。

该新法规可能会对本行业的企业产生重大影响，我们理解许多会员对于合规要求、运营调整以及对业务可能带来的影响有所担忧。

EMPTA 正在积极处理此课题。我们意识到有关新法规的明确性与实际方案的必要，目前正在安排与国内贸易及生活成本部（KPDN）对话。我们将通过对话表达业界的关切和进一步寻求解释，并倡导公平且可行的实施方案，避免给业界带来过分的负担。

EMPTA 理事会将告知会员有关与 KPDN 对话的结果。

会长 高平业
秘书长 陈耀强

同启